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Protokół Nr 47/2008
z  posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska

Rady Miasta Krakowa
odbytego 1 grudnia 2008 r.

w sali Kupieckiej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Grzegorz Stawowy -  Przewodniczący
Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  udział wzięli członkowie Komisji
wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1, Kazimierz Bujakowski, Wiesław Starowicz –
Zastępcy Prezydenta Miasta Krakowa, Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania
Przestrzennego, Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska,
Stanisława Górska – Dyrektor Wydziału Architektury i Urbanistyki, Małgorzata Okarmus –
Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta oraz inni  zaproszeni goście. Lista obecności gości
stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
Przewodniczący Komisji o godz.15.40 po stwierdzeniu quorum, otworzył posiedzenie
Komisji witając członków Komisji oraz gości.

Komisja w głosowaniu 7 gł. za, przy 0 przeciw, 1 wstrzymującym się przyjęła następujący
porządek posiedzenia:
1.Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
„Las Wolski”.
2. Zaopiniowanie budżetu Miasta Krakowa na 2009 rok w zakresie merytorycznego działania
    Komisji.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) likwidacji Fundacji  ''Centrum Edukacji Kulturowej i Ekologicznej'' w Krakowie (druk

nr 927),
b) ustanowienia użytku ekologicznego ''Uroczysko Kowadza'' w Tyńcu (druk nr 932),
c) ustanowienia użytku ekologicznego ''Dolina Prądnika'' (druk nr 933),
d) ustanowienia pomników przyrody na terenie miasta Krakowa  (druk nr 934).
4.Wypracowanie stanowiska Komisji w sprawie sieci Natura 2000.
5.Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.
6.Oświadczenia i komunikaty.

Ad.1
Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Las
Wolski”.

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek:
-kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego obszaru „Las Wolski”.
W głosowaniu 8 gł. za (jednogłośnie) Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt
planu. (Opinia Nr 140/08 z 1 grudnia 2008r.)
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Ad.2
 Zaopiniowanie budżetu Miasta Krakowa na 2009 rok w zakresie merytorycznego działania
Komisji.

W dyskusji udział wzięli: Włodzimierz Pietrus, Tomasz Bobrowski, Wojciech
Kozdronkiewicz, Barbara Mirek-Mikuła, Grzegorz Stawowy.
Odpowiedzi udzielili: Kazimierz Bujakowski – Zastępca Prezydenta Miasta, Stanisława
Górska – Dyrektor Wydziału Architektury i Urbanistyki.
W obecności 11 członków Komisji – Komisja 3 głosami za pozytywną opinią, przy 4
przeciw, 4 wstrzymujących się – negatywnie zaopiniowała projekt budżetu Miasta
Krakowa na 2009 rok w zakresie merytorycznego działania Komisji (Opinia Nr 141/08 z
1grudnia 2008r.).

Ad.3
 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a)likwidacji Fundacji  ''Centrum Edukacji Kulturowej i Ekologicznej'' w Krakowie (druk
nr 927),

W dyskusji udział wzięli: Włodzimierz Pietrus, Barbara Mirek-Mikuła, Kajetan d`Obyrn,
Wojciech Kozdronkiewicz, Łukasz Osmenda, Tomasz Bobrowski, Wiesław Starowicz –
Zastępca Prezydenta Miasta, Artur Pocielej – Kierownik Referatu ds. Spółek Wydz.Skarbu.
W głosowaniu 6 gł. za , przy 0 przeciw, 5 wstrzymujących się Komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie likwidacji Fundacji  ''Centrum Edukacji
Kulturowej i Ekologicznej'' w Krakowie  - druk nr 927 (Opinia Nr 142/08 z 1 grudnia
2008r.)

b)ustanowienia użytku ekologicznego ''Uroczysko Kowadza'' w Tyńcu (druk nr 932),

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania
Środowiska.
W dyskusji udział wzięli: Wojciech Kozdronkiewicz, Barbara Mirek-Mikuła oraz Małgorzata
Mrugała.
W głosowaniu 10 gł. za, przy 0 przeciw, 1 wstrzymującym się Komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego
''Uroczysko Kowadza'' w Tyńcu  - druk nr 932 (Opinia Nr 143/08 z 1 grudnia 2008r.)

c)ustanowienia użytku ekologicznego ''Dolina Prądnika'' (druk nr 933),

Projekt uchwały omówiła Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania
Środowiska.
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek:
- kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie ustanowienia

użytku ekologicznego ''Dolina Prądnika'' (druk nr 933)
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Komisja w głosowaniu 7 gł. za, przy 0 przeciw, 2 wstrzymujących się pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały (Opinia Nr 144/08 z 1grudnia 2008r.)

d)ustanowienia pomników przyrody na terenie miasta Krakowa  (druk nr 934).

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania
Środowiska.
Wobec braku głosów w dyskusji Komisja w głosowaniu 7 gł. za, przy 0 przeciw, 1
wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustanowienia
pomników przyrody na terenie miasta Krakowa   - druk nr 934 (Opinia Nr 145/08 z
1 grudnia 2008r.)

Ad.4
Wypracowanie stanowiska Komisji w sprawie sieci Natura 2000.

Grzegorz Stawowy omówił  projekt uchwały w sprawie sieci Natura 2000.
Komisja w  głosowaniu 8 gł. za, przy 0 przeciw, 1 wstrzymującym się  przyjęła inicjatywę
uchwałodawczą w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa
dotyczących obszarów zgłoszonych do sieci NATURA 2000.

Ad.5
Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.

Grzegorz Stawowy poinformował, że na 5 grudnia br. na  godz.16.00  zaplanowane  zostało
spotkanie radnych  w sprawie Natura 2000.

Ad.6
Oświadczenia i komunikaty.

Brak

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie
16.50 zamknął posiedzenie Komisji.

   Grzegorz Stawowy

           Przewodniczący Komisji

Protokołowała:
B.Czepiec


